
Aanmeldingen stromen langzaam binnen. 

Er gaat iets gebeuren. 

Afgelopen week plaatsten we een oproep van onze dorpsgenoot Yme Arends. Yme gaf aan zich zorgen 

te maken over de herindeling die er aan zit te komen. Regelmatig schreef hij hier stukken over op 

Facebook. Hij stuurde ons een mailtje waarin hij zei: “Er moet nu echt iets gebeuren want bij zo’n 

belangrijke beslissing willen wij als bevolking gehoord worden. Ik vind dat de gemeente de bevolking 

moet raadplegen eer er een definitieve beslissing wordt genomen” 

 

 

En dat heeft hij geweten: De oproep stond nog geen uur online en er werd al massaal gebeld door 

verschillende mensen van de pers. Omdat alles nog in een beginstadium verkeerde is Yme hier niet op 

ingegaan. 

Ook melden zich al een groot aantal dorpsgenoten aan om samen met Yme een plan te maken. Een eerste 

officiële vergadering staat reeds gepland. Als er nog meer mensen zijn die willen praten / denken of 

helpen zijn ze zeker nog welkom. 

Kortom: Wie doet er met Yme Arends mee en wil ook dat de bevolking gehoord wordt? 

Reacties naar: 

06-11647942 

0595-557178 

ymearends@ziggo.nl  

Bron: Team Middelstum-info (9 januari 2017)  Archief 
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